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Alp vol potenciar l’ús dels camins 
interurbans de la Molina 

 

Per tal de potenciar l’ús dels camins interurbans de la Molina, l’Ajuntament 
d’Alp està portant a terme aquests dies una actuació de millora en un tram de 
vial que ressegueix l’avinguda d’Alp. Aquest pas destinat a vianants comptarà a 
partir d’ara amb una barana de fusta que reforçarà la seva seguretat i també es 
millorarà la senyalització horitzontal. 

L’alcalde d’Alp, Carlos Adserà, ha explicat que “ens trobem amb la 
problemàtica que hi ha molta gent caminant per baixar cap al barri de l’Estació i 
volíem donar continuïtat a la zona de vianants”. Així, ha afegit, “a la rotonda 
hem de fer el pas zebra i acabar de condicionar-ho per ajuntar-ho amb les 
altres voreres, per facilitar que la gent que baixa a la zona de l’estació de tren 
pugui fer-ho caminant i bé”. 

Adserà ha remarcat que “la idea és protegir al vianant i fer-ho amb gràcia, 
perquè podíem haver posat una barana de ferro normal, però en ser una zona 
de muntanya, la fusta li dona més caliu”. Igualment, ha afegit que “mirarem de 
posar alguna jardinera amb flors i algun banc”. 

De fet, des del consistori han explicat que són molts els veïns i veïnes de la 
Molina que utilitzen camins així, que connecten el barri de l’estació de tren amb 
els altres nuclis habitats. Per això es proposa anar millorant tota aquesta xarxa 
de camins. 



El tram on s’està actuant ara mesura 380 metres de longitud. El cost de les 
obres és d’uns 25.000 euros, finançats per l’ajuntament. Mentre durin els 
treballs, es dona pas alternatiu als vehicles que circulen per l’avinguda d’Alp. 

 


